
 

 

Opstillingsskema til bestyrelsesvalg 
Fagligt Selskab for Øre-næse-halskirurgiske sygeplejersker 

(husk at medsende billede i elektronisk form) 

 

Navn: 
 

Pernille Langkilde 

Arbejdssted: 
 

Rigshospitalet 

Afdelingstype: 
(OP, Amb., sengeafd. el. andet) 

Alle typer 

Arbejdsadresse: 
 

Rigshospitalet, HovedOrtoCentret, afsnit 7075, Blegdamsvej 
9, 2100 København Ø 

Arbejdstelefon: 
 

3545 1243 / 2917 1142 

Valgprogram: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Jeg ønsker hermed at genopstille til formandsposten i FS 25. 
 

 
Mine intensioner for / hensigter med arbejdet i FS 25 er: 

• Fortsat at medvirke til at højne dialog, information og 
samarbejde mellem selskabets medlemmer og 
bestyrelsen. Herunder styrke og udvikle vores visioner 
og bestyrelsesarbejdet til gavn for både ØNH-
sygeplejersker og patienter  

• Fortsat have fokus på, hvorledes FS 25 sikres 
indflydelse ift. DSR, Dasys, Sundhedsstyrelsen og 
ministerierne – herunder sikre vores deltagelse i 
sundhedsdebatten i Danmark, hvor det er relevant ift. 
ØNH-specialet og vores funktion 

• Fremme vidensdeling, erfaringsudveksling og 
udviklings- og forskningsresultater mellem hospitaler, 
afdelinger og primær sektor med fokus på kontinuerligt 
at skabe basis for at øge kvaliteten og udviklingen af 
sygeplejen til vores patienter.  

• Arbejde på at promovere fagligheden på vores 
symposier, samt hvor relevant at motivere og 
promovere udviklingsnetværk, interessegrupper mv. 
både lokalt og på tværs af hospitaler og sektorer 

• Medvirke til at FS 25 økonomiske fundament styrkes, 
således at der fortsat skabes grundlag for at 
medlemmernes mulighed for deltagelse i kongresser 
og udviklingsarbejde styrkes og understøttes 

• Fortsat at fremme det nordiske samarbejde ved 
vidensdeling, deltagelse i hinandens kongresser og 
fagdage samt ved planlægning og afvikling af nordisk 
kongres i 2026 

• Jeg har stort engagement, drive, energi og erfaring ift. 
at arbejde i bestyrelser, arrangere kongresser og 
udstillinger mv. både fagligt og personligt og vil gerne 
fortsætte med at arbejde for at dette kommer FS 25 til 
gavn 

 


